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Abstract (en)
The mechanism has a date disc (14) fitted with a first interior disc (18) having 31 teeth, on which are placed 31 numerals, for the date. The disc is
driven by a moving part with a finger that drives the disc one tooth step a day. The disc has a second interior disc (22) with teeth designed to drive a
part of the watch mechanism at the end of each month, using a gear train, and a month cam having five teeth, corresponding to the 31 day months .
Each of the teeth of the second interior disc is arranged so that they are positioned, at the end of a thirtyone day month, in the path of the tip (54) of
a swinging lever (56) mechanism. The lever mechanism is linked to a mobile correction drive (28) fitted with a correction finger (30) designed to co-
operate with the first or second teeth on the inner discs (18,22), at the month end so as to drive the date disc a supplementary step when the lever
mechanism pivots following the passage of its tip (54) onto the teeth of the month cam.

Abstract (fr)
L'invention concerne un mécanisme de quantième annuel comportant un disque des quantièmes muni d'une première denture intérieure comportant
trente et une dents, et un mobile entraîneur de quantième comprenant un doigt susceptible d'entraîner d'un pas une fois par jour ledit disque,
caractérisé en ce que le disque comprend une deuxième denture intérieure prévue pour entraîner, via un train d'engrenage, une came des mois
portant au moins cinq dents, chacune de ces dents étant arrangée pour se trouver sur le chemin du bec d'une bascule à la fin des mois de moins de
trente et un jours, et en ce que ladite bascule porte un mobile entraîneur de correction équipé d'un doigt de correction coopérant avec la première
ou la deuxième denture à la fin des mois cités pour entraîner le disque d'un pas supplémentaire à la fin desdits mois lorsque la bascule pivote suite
au passage de son bec sur une dent de ladite came. <IMAGE>
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